
Referat fra bestyrelsesmøde den 20.06.23 

Tilstede: Pernille  – Rasmus – Rene – Simon - Emilie – og Annette 

Afbud: Mia 

 

1. Er der styr på sommeren 

Der er lavet plan for ungarbejderne, som arbejder hver dag fra 7-9 og 20-21. De tildeler wrap, halm og 
foder, og ligger middagsfoder frem i de bøtter opstalderne stiller frem. Så endelig husk at sætte bøtter frem 
til jeres heste, hvis de skal have middagsfoder. 

2. Plan fra 1.8.23 

Vi er meget sårbare, så derfor har vi drøftet rideklubbens struktur fremadrettet. Den er ikke på plads 
endnu, men vi kommer nærmere ind på det når det hele er på plads. 

3. Danacup 

Vi har været til møde vedr. Danacup, og vi skal holde møde med alle hjælperne onsdag den 21.6.23 

4. Registrering ved Seges 

Rasmus kontakter seges ang. hvordan vi får gang i registrering af alle hestene, og hvad vi skal gøre. 

5. Skoleheste 

Emilie tager Lua med hjem i sommerferien, og hun finder en til at holde de andre ponyer i gang. Vi mangler 
stadigvæk flere skoleheste og arbejder på om vi skal lave en ny løsning i forhold til parter, og kun 
undervisning 4 gange om ugen. Vi satser på at det kan træde i kraft pr. 1.8.23. 

Pernille vil tage kontakt til nogle hestehandlere for at høre efter hvad de skulle have af mulige emner til 
skoleheste. 

6. Oprydning af rytterstue 

Alt det udstyr der er i rytterstuen skal vi gerne have fjernet. Det skal tages med hjem, og vi kan henvende til 
at benytte klubbens køb og salgsside, det skal være væk pr. 1.8.23  

7. Klubmodul 

 Vi har fået henvendelser fra en vedr. noget svarende til klubmodul, som gerne vil komme og vise os det. De 
har et samarbejde med DRF, og en del klubber er allerede skiftet over til det. Vi er blevet enige om at vi 
godt vil høre om det, og så tager vi stilling efterfølgende.  

8. Vinduer i gæstestalden 

Vi åbner for at der måske kan blive mulighed for at man som opstalder i gæstestalden kan få lov at sætte 
vindue op nede i gæstestalden for egen regning. Der vil blive regler om hvornår de må være åbne og 
hvornår de skal være lukket. 

9. Evt.  

De første tagplader over redskabsrummet i gæstestalden er blevet skiftet, da de var gået i stykker.  



Muren på barrieren ved springene er blevet flyttet, så der er mere plads til springene. 

En lille reminder om at pr 1.8.23 træder reglen ang. stævne/staldskabe i kraft. Målene står i jeres 
opstaldningskontrakter, og der må til hver boks kun være et skab. Så er man 2 parter, så må man være 
fælles om et, og har man ingen hest opstaldet kan man desværre ikke have et skab i stående i klubben. 

 

Dato for næste møde den 4.7.23 kl. 19.00 

 

Referent: Annette Frydberg 


